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Referat for bestyrelsesmøde 

 torsdag den 23. maj 2024 kl. 17:30 i klubhuset.  
 

Deltagere: 

Klara Kruse                           Formand    (KK) 
Torben Jørgensen Næstformand (TJ)    
Uffe Pedersen  Kasser (UP) 
Børge Nyland Andersen  (BN)                                     
Claus Jørgensen  (CJ) 
Niels Brix Jensen  (NBJ) 
Merete Bech Bennetsen  (MBB) 
Jørgen Meinicke 1. supp. (JM) 
Lene Trier                          2. supp.  (LT) 
Jens Elvang  Sekretær (JE)  
AFBUD fra: 
Jørgen Meinicke 1. supp. (JM) 
 

 

1. Godkendelse af referat 

Referat fra seneste bestyrelsesmøde godkendt og underskrevet uden bemærkninger.  

2. Orientering fra  

a. Formanden  

i. FU-referat. 

Banerekord. Ved overgang til meter tees er det besluttet, at der fra og med 

klubmesterskabet 2024 kan sættes officiel banerekord.  

Banerekord kan kun sættes ved slagspil under turneringslignende forhold. 

ii. Olietank på matrikkelen. KK er på sagen. 

iii. Juniorudvalget ved Casper Yderholm deltager i indledende møde vedr. aktiviteter 

optil Lübker. 

iv. Træer. Der må plantes træer alle steder på AAGC´s matrikel. KK har undersøgt ved 

Aarhus Kommune. 

v. CJ og Karsten Kruse gennemgår Driving Range bygningen. 

b. Sekretæren – Intet. 

c. Golfmanageren  

i. Medlemstal. Gennemgået og godkendt.  
ii. Afholdt status møde med klubbens forsikringsmægler. 
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iii. Fonden for Fynske Bank har doneret 20 nye måtter til Driving Range. Der 

informeres yderligere vedr. dette i løbet af kort tid. 

iv. Foreningspuljen er ansøgt om midler til scootere, udstyr mm. til Rehab golf. Svar 

efter 1/7. 

v. Mange ”Golf for sjov” arrangementer er booket.  

vi. Booking af pay&play banen fungerer godt. 

vii. Opfølgning på NO SHOW har været sat på std. bye, men genoptages snarest. 

viii. Klubber-i-klubben får hver deres betalingsaftale i turneringsmodulet i Golfbox. De 

er i gang med oprettelsen i Nets Easy! 

ix. Juli-tilbud: Greenfee kr. 250,- (hvoraf de kr. 100,- kan benyttes til køb af mad i cafe)  

 

d. Udvalgene 

i. Baneudvalg 

Udvalget består af, Jette K, Jens Olesen, TJ som formand, Aage, Oli, Mads og 

Morten. 

JE varetager daglig kontakt til Mads og Morten om opgaverne. 

Udvalget har fokus på en mere strategisk og langsigt plan for udvikling af banen. 

Baneudvalget har udtaget ca. 60 punkter fra vinterens strategiske arbejde med 

idekatalog for AAGC – som nu er omdøbt til UDVIKLINGSPLAN. 

De ca. 60 punkter vedr. UDVIKLINGPLAN – BANEN 

Det er forventningen at der på tilsvarende vis – fra vinterens strategiske arbejde 

med idekatalog for AAGC – vil blive udtaget emner herfra til UDVIKLINGSPLAN – 

DR & Pay Play – KLUBHUS mv. 

Den samlede prioritering af HVILKE tiltag der kan igangsættes, påhviler klubben 

bestyrelse – særligt for de punkter der medfører økonomiske/likviditetsmæssige 

konsekvenser. 

Senere i forløbet, må der forventes en tæt koordinering af foreslåede tiltag 

mellem alle aktiviteter i UDVIKLINGSPLANERNE -særligt i koordinering mellem 

BANEN – DR & Pay Play. 

De 60 punkter som vedrører UDVIKLINGSPLAN -BANEN, vil blive prioriteret og 

tilføjes forventet økonomisk/likviditetsmæssig belastning. Dette arbejder 

opstarter på førstkommende møde i næste uge. 

Baneudvalget har lavet første udkast til formål og ansvarsområde. Udkast videre 

bearbejdes i udvalget, og fremsendes til bestyrelsen for endelig godkendelse. 

ii. Begyndere. Intet nyt 

iii. Turneringsudvalg. (Lene) Udvalgets hovedopgave som var fremsendt til 

bestyrelsen, blev gennemgået og der er følgende bemærkninger:  

1. Optimering af banelukning så banen lukkes mindst muligt 

2. Økonomi. Udgangspunkt er at afviklingen hviler i sig selv. Gøre det mere 

attraktivt evt. servere kaffe undervejs eller lign. 

3. Turneringssponsorater. Ønske om at det koordineres med 

sponsorudvalget. 
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4. Turneringsprogram koordineres med Golfmanageren. 

Sct. Hans turnering afvikles både på 18 huls og Pay&play banen, så ”ikke 

golfspillere” kan deltage.  Godt setup som der er GO til det beskrevne setup. 

iv. Sportsudvalg. 

Der er ikke stor aktivitet i Sportsudvalg lige nu – da sæsonen er i fuld gang. 

Der er pt intet nyt og ingen aktuelle emner til ny Sportsudvalgsformand. 

Det skal kommunikeres tiltag omkring åbning af tider i forbindelse med 

danmarksturneringen, regionsgolf og Klubber i Klubben. 

v. Juniorudvalg. Intet nyt.  

vi. Hcp- udvalg. Intet nyt 

vii. Husudvalget.  

Driving Range bygningen skal der ses på. Udskiftning af træ der er ”nedbrudt”. 

Der indhentes tilbud på algerens af væge på bagbygning og tage på klubhuset. 

Næste uge opstarter udbedring af gavl mod vest. 

Solceller producerer strøm. Der er produceret 35.000 kwh siden installering. 

Elproduktionen har medført en reduktion af CO2 udledningen på 35 tons eller 

svarende til 14 tons kul eller 1900 fældede træer. 

viii. Blomsterpigerne. De arbejder og det fungerer godt. 

ix. Serviceudvalget. (LT) Afholdt møde med baneservice og fået vendt stort som småt. 

Klub-ambassadør korps til pay&play banen. Der vil være hjælpere fredag 

eftermiddag og i weekenderne. Mødeplan koordineres med baneservice. 

Der planlægges kursus med ekstern underviser i ”service”. 

x. Regel-&ordensudvalget. Afventer afholdelse af møde. 

xi. Sponsorudvalget. Arbejdet med at finde nye sponsorer foregår. 

xii. Cafe. BN. Produkter og prisniveau er rimeligt. Der er positive signaler fra 

forpagteren. 

Kaffeordningen udleveret af baneservice fungerer godt og giver positive 

tilbagemeldinger. 

Det blev besluttet at kaffeordningen fortsætter. 

Forpagter undersøger om det er muligt at opsætte banner og komme med oplæg 

hertil. 

Brandvilkår vedr. brug af friture er opfyldt 

3. Regnskabs gennemgang.  

UP gennemgik regnskabstal og redegjorde for afvigelser. Redegørelse taget til efterretning uden 

bemærkninger. 

4. Generelle sager. Intet. 

5. Enkeltsager.  

a. Turneringsudvalgets hovedopgaver – behandlet under Udvalg 
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b. Info fra CJ – golfspilleren i centrum. Resultat gennemgås på næste bestyrelsesmøde. 

CJ viste funktionaliteten af det BI system CJ har opbygget. Imponerende arbejde af CJ. 

6. Lukkede/fortrolige sager. 

7. Opfølgning strategiske fokusområder. 

Prioriteringsønsker fra indsatsområderne fremsendes til bestyrelsesmøde i august. 

P&P+DR og Banen koordinerer prioritering 

Fastholdelse af medlemmer. Der er indkaldt til møde i gruppen. 10 personer i gruppen. 

Medlemssammensætning. Oplæg præsenteret.  

8. Eventuelt. Intet 

9. Næste møde 

a. Torsdag den 20. juni kl. 17.30 

 

Mødet slut kl. 22.15 

 

Klara Kruse   Torben Jørgensen Uffe Pedersen 

Formand  Næstformand Kasserer  

 

   

Børge Nyland Andersen Merete Bech Bennetsen Niels Brix Jensen 

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem 

 

 

Claus Jørgensen Jørgen Meinicke Lene Trier 

Bestyrelsesmedlem 1. suppleant  2. suppleant 

 


